
Särskilt yttrande 
 

 

Socialnämnden den 21 september 20011 

 

§ 1061 Beräkning av behov av äldreomsorg 2011-2017 
 

Nämnden har fått information om behovet av äldreomsorg både för boende och hemtjänst 

under perioden 2011-2017. Det är inte helt lätt att följa utvecklingen av ombyggnationer/ 

förändringar av de olika vårdavdelningarna.  

Vi vill börja med att beklaga att de två pensionärsorganisationerna PRO och SPF upplever att 

de inte blir lyssnade på av nämnden. Om man är remissinstans så borde det naturliga vara att 

ens åsikter respekteras och bemöts.  

 

Vi socialdemokrater och miljöpartister anser att det inte är acceptabelt att äldre sjuka 

människor placeras på korttidsboende under ibland flera månader i avvaktan på ett 

permanentboende. Ett korttidsboende ska fungera som ett tillfälligt boende, tex som avlösning 

eller om en förlängd utredning måste göras för att kunna ta beslut om vilken typ av boende 

brukaren ska ha i framtiden. Eftersom den typ av långa placeringar sker tror vi det beror på 

platsbrist i kommunens boenden.  

Förvaltningen betalar dessutom ca 1,5 miljoner /år till landstinget för utskrivningsklara 

patienter som kommunen inte kan erbjuda permanent vård och omsorgsboende. 

 

Detta sammantaget anser vi inte vara acceptabelt utan anser att ett nytt äldreboende borde 

komma tillstånd tidigare än planerat.  
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